
Kunnanvaltuusto § 14 22.03.2021

KYSELYTUNTI

Kvalt § 14 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle
kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin
yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista
asioista.

Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä.
Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa.

Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä
(4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä
kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin.
Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on
kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys.

Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä
kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua.

Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja.

Ehdotus: Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127
§:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin.

Päätös: Valtuutettu Pekka Riihimäki kysyi koululaisten liikuntasalien käyttömahdollisuuksista
tällä hetkellä ja voiko kirkonkylän kivikoulun liikuntasalia käyttää ollenkaan. Toisena
kysymys puukoulun tilanteesta, mitä sieltä löytyi sisätilojen purkamisen yhteydessä,
minkälainen tilanne ja missä mennään tässä asiassa.

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että koululaisten liikuntatiloissa on täyttä ja meillä
on huutava pula liikuntasaleista. Tiloissa on ryhmiä päällekkäin. Urheilukenttää on
tyhjennetty lumesta, jotta saadaan se sulatettua ja käyttöön mahdollisimman pian, jotta
päästään ulkotiloihin.

Yläkoulun ja lukion rehtori Anni Riihimäki vastasi, että liikuntasalivuorolla voi olla viisikin
ryhmää päällekkäin tällä hetkellä. Viimeisen jakson aikana keskiviikkoisin, tästä
kevääseen asti, pyritään siihen, että yläkoululaisten pienempiä ryhmiä kuljetetaan
Oksakosken koulun liikuntasaliin liikkumaan. Kun lumet sulavat, päästään kentälle.

Tekninen johtaja Alpo Anisimaa vastasi, että kivikoulun liikuntasali poistettiin käytöstä
sisäilmaongelmien takia ja nyt siellä on ollut puolilämpö päällä eikä sisäilma salissa ole
ainakaan parantunut. Varsinkin alakoulun puolelta tuli viestiä oppilailta ja opettajilta,
että salissa ei pysty olemaan. Sen takia se ei ole ollut käytössä koululla. Puukoululla
purkutyöt on suoritettu. Talotekniikan osalta suunnitelmat ovat kesken ja kun ne
valmistuvat, saadaan tarjouskilpailu käyntiin. Puukoulu on tähän tietoon valmistumassa
vuoden loppuun mennessä. Rakennesuunnittelijat ovat päässet nyt purkamisen jälkeen
suunnittelemaan, miten runko korjataan. Rakennuksen alimmat hirret ovat lahonneet ja
muutama kattojiiri on vuotanut.

Kunnanvaltuuston puheenjohtaja Sarita Kirvesmäki toivoi, että kotitalousluokka-asiassa
edettäisiin niin rivakasti kuin mahdollista. Kivikoulun alakerrassa oleva kotitalousluokka



ei ole hyvässä kunnossa, joten oppilaiden tulisi päästä niin pian kuin mahdollista
uudistettuihin tiloihin.

Valtuutettu Anni Hertteli pyysi kunnanjohtajaa kertaamaan, että mitkä ovat niitä keinoja,
joilla saadaan Perhoon yrittäjyyttä lisättyä ja tänne asukkaita. Mikä on kunnan
kädenojennus, vauvarahat ynnä muut.
Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että tähän vaikuttaa se, että meiltä löytyy
työpaikkoja ja yrityksille pitäisi olla halleja tarjolla, tonttikampanja on menossa.
Viestintään pitää panostaa enemmän ja siihen tarvitaan ammattiosaamista. Olemme
kilpailukykyisiä, mutta sitä pitää osata tuoda riittävästi esille. Päätöksentekijät päättävät
vauvarahasta ja näitä asioita, joita Esa Kalliokosken kunnallisaloitteessakin tuotiin
esille, kannattaa alkaa miettimään ja katsomaan, mihin meillä rahkeet riittävät.

Valtuutettu Sirpa Itäniemi kysyi, että kun seurojentalolle on tehty remonttia, että onko
se ihan poissuljettu vaihtoehto koulujen liikuntatilaksi.

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että asiasta käydään koko ajan keskusteluja.
Koulun liikuntatilakäytössä viesti on koulun puolelta ollut sellainen, että tilat eivät
sovellu tämän päivän liikuntatarpeisiin, koska lattia on huonossa kunnossa, ei ole
ilmanvaihtoa ja talvella tilat ovat viileät. Kyseessä on hyvä ja suojeltu rakennus, jonka
toimijat tekevät hyvää työtä ja pitävät yhdistyksen taloa pystyssä, mutta koulun
liikuntatilakäyttöön se ei koululta tulevan viestin perusteella enää ole sopiva.

-----

Merkittiin, että valtuutettu Tanja Jaatinen poistui kokouksesta tämän pykälän käsittelyn
aikana klo 21.33.

--- -----


